
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 3/22 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 28.03.2022 v 18:00 hod. 
Přítomni: 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
 
Neomluveni: 

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: František Záleský, Jan Harsa, Jan Lenk, Josef Krištof, Juraj Kozák, Martin Hlavatý, 
Petr Vávra; 
Jan Harsa; 
Ivan Kapusta, Svatava Keltnerová, Zdeňka Balšánková, Ondřej Skřivan, Alexandr Špalek, 
Hana Žampachová, Šárka Zmeková, Petr Kalenda, Lukáš Seifert;  
x 

Člen RM, ZM: Silvia Doušová, místostarostka 
Příští jednání: bude upřesněno 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem:  

o body z minulých jednání; 
o zprávy z úřadu; 
o různé. 

 
Body z minulého jednání, status: 

o pohyb cyklistů v protisměru okolo stadionu Sparty – stále v řešení, posuzuje DI KH; 
o odchyt holubů 2022 – probíhá od dubna; 
o participativní rozpočet – 3 návrhy pro Šipší; 
o přechod INTERCORA – v jednání; změna málo pravděpodobná – mělo být řešeno při stavbě; 
o podélné parkování u Leporu – po chodníku neprojedou kočárky; předáno k řešení; 
o posypový materiál v ulici Havířská stezka – přebytečný posypový materiál bude uklizen při 

zónovém úklidu 04.04.2022; materiál je uježděný a vznikají vyjeté koleje. 
 
Projednáno: 

o Uklidíme Šipší – brigáda 02.04.2022 v 9 hod., sraz u ZŠ Jana Palacha; účast ohlásili občané mimo 
osadní výbor; 

o Velikonoční stromy 2022, ,,Svátek jara ve městě“ aneb sousedské setkání na Květnou neděli 
– komunitní akce 10.04.2022 je připravena. Spolupracují ZŠ Jana Palacha, Křesťanské 
společenství, Klub Sluníčko, Kávy pitel, Dátesi Burger a Kraslice na podporu opuštěných zvířat; 

o program rezidentního stání v městských částech Šipší a Hlouška – OsV vyžádal pro dnešní jednání 
účast zástupce města; stav – neprojednáno, zatím není připravený návrh; 

o měření stavu prachových částic – na Žižkově probíhá měření; vlivem sucha byl opakovaně 
překračován limit; Bylo by možné měřit i na Šipší, v nižších částech města? Oslovit ČHMÚ o 
možnost zřízení měření; 

o městská policie – opakují se stížnosti občanů na menší "viditelnost" pochozích kontrol Městské 
policie; 

o autobusového nádraží – zazněl návrh na změnu části prostoru v parkoviště; 
o nové sídliště Benešova – parkování patrně nebude sdílené; 
o ovečky Opletalova – požádat vinné sklepy nespásat na hlínu – bude sucho – velká prašnost; 
o mlhoviště – zda bude město schopno instalovat mlhoviště dodané v roce 2021 pro náměstíčko 

v Šipší před zahájením léta 2022 zůstává otázkou; 
 



 
o požadavky občanů –  

o podnět SVJ Studentů 133-135 – oprava chodníku za domem, směr bývalá družina.  
§ důvod: frekventovaný chodník před ordinacemi dětských lékařů a stomatologa, 

v době dešťů se na chodnících drží voda; díry v povrchu; 
 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 

o RM – připomínky občanů k řešení nebo vyjádření: 
o Studentů 133-135 – oprava chodníku za domem, směr bývalá družina; 

o RM – měření stavu prachových částic – Bylo by možné měřit i na Šipší, v nižších částech města? 
Oslovit ČHMÚ o možnost zřízení měření. 
 

 

Zápis zapsal/ověřil: Jan Harsa/Martin Suchánek 
 
 


